
Zápis č. 14 ze zasedání zastupitelstva obce Vyžlovka dne 29. 8.2018 
 

 
Přítomni: Ing. J. Pelikán, Ph.D., MUDr. J. Pečenková, Z. Morávek, M. Perčina, Ing. I. Šafář 

 
Omluveni: L. Strnadová, Ing. R. Vondrovic, M. Vilinger 
 
Program jednání:  
1. Program a ověřovatelé 
2. Kontrola minulého zápisu 
3. Drůbežárna-stavba zídky 
4. Věcné břemeno 
5. Pronájem pozemku u Penzionu Vyžlovka 
6. Odpady 
7. Výstavba vodovodu a kanalizace 
8. Různé 
 
1. Program a ověřovatelé-ZO schvaluje program schůze dne 29. 8.2018.  
    Návrh usnesení: ZO schvaluje program schůze dne 29. 8.2018. 
    Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
    Ověřovatelé: návrh-MUDr. J. Pečenková a M. Perčina. 
    Návrh usnesení: ZO schvaluje ověřovatele zápisu č. 14 dne 8. 8.2018 MUDr. J. Pečenkovou 
    a M. Perčinu. 
    Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
 
2. Kontrola minulého zápisu - ZO schvaluje zápis č. 12 ze dne 20. 6.2018 a č. 13 ze dne 8. 8.2018. 
     Návrh usnesení: ZO schvaluje zápis č. 12 ze dne 20. 6.2018 a č. 13 ze dne 8. 8.2018. 
     Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
 

3. Drůbežárna-stavba zídky- záměr byl zveřejněn na úřední desce od 9. 8.- do 25. 8.2018. 
     ZO projednalo tento záměr a souhlasí. 
    Návrh usnesení: ZO schvaluje uzavření smlouvy o právu provést stavbu na pozemcích obce 
     č.p.276/II a 309/3 v k.ú. Vyžlovka s firmou AGRO-V s.r.o, IČ: 04623690 na dobu neurčitou.  
     Předmětem smlouvy je stavba opěrné zídky. Zídka bude převedena do majetku obce. 
     Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
 
4. Věcné břemeno- tento bod byl odložen. 
 
5. Pronájem pozemku u Penzionu Vyžlovka-záměr byl vyvěšen na úřední desce od 9.8. do 
     25.8.2018. 
     Návrh usnesení: ZO schvaluje pronájem části pozemku č. p.395/17(1347,37 m² v k. ú. Vyžlovka 
     p. ****** na dobu 1 roku od 1. 9.2018 s ročním nájemným 10,- Kč za metr čtvereční, tj. 13.473,- 
Kč.  
      Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
 
6. Odpady-p. Morávek podal zprávu o čipování popelnic. Tímto způsobem obec může průběžně  
      získávat informace jaké množství odpadu z obce je sváženo. Tato informace bude využita jako  
     reálný podklad pro fakturaci množství svezeného TKO z obce. 
 
7. Výstavba vodovodu a kanalizace-starosta podal zprávu, že kontrolní den byl zrušen, nicméně  
    stavba se již chýlí ke konci. Kolaudace pravděpodobně proběhne v lednu příštího roku. 



    Dále hovořil o stavu komunikace v ulici K Pařezu. Obec má výhrady a stavbu v tomto stavu  
    nepřevezme.  
8. Různé-p. Morávek hovořil o stavu koupaliště. Znovu požádal o zpřesňující statický posudek, 
    jak restaurace, tak bytu. U bytu není problém, ale budou nutné opravy, revize elektro apod. 
    ZO dále vedlo diskusi o dalším využití budovy. 
 
 
   Starosta ukončil schůzi ve 20.35 hodin. 
 
  Zapsala: Eva Pačesová dne 4. 9.2018. 
 
   
Ověřovatelé: MUDr. J. Pečenková………………………………………… 
 
 
 
             M. Perčina………………………………………………………….. 
 
 
    Ing. J. Pelikán Ph.D. 
        starosta obce    
    
 


